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Protokół nr 52/22 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 16 lutego 2022 r. w trybie zdalnym 
 
Posiedzenie otworzył o godz. 17.00 Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych 
i Promocji Roman Kolankiewicz. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej 
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonych list obecności. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
Przewodniczący obrad Roman Kolankiewicz przedstawił tematykę posiedzenia. Następnie 
wskazał, iż w zakresie tematu dotyczącego promocji, członkowie Komisji Oświaty, Spraw 
Społecznych i Promocji otrzymali prezentację, która stanowi załącznik protokołu. 
Jednocześnie  poinformował, iż podczas posiedzenia przedstawiona zostanie prezentacja 
obejmująca szerszy zakres informacji dotyczący działalności Referatu Promocji i Kultury. 
Prezentacja stanowi załącznik protokołu. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk–Pięta dokonała wprowadzenia 
do tematu dotyczącego promocji przedstawiając przy tym skład osobowy Referatu Promocji 
i Kultury oraz Gminnego Centrum Informacji. Następnie poszczególni pracownicy z wyżej 
wymienionego referatu przedstawili swoją autoprezentację oraz informacje na temat 
zakresu pracy jaką się zajmują. Jednocześnie Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina 
Adamczyk–Pięta z uwagi na brak uczestnictwa w posiedzeniu pracownika Gminnego 
Centrum Informacji przedstawiła między innymi informacje na temat doświadczenia 
zawodowego tego pracownika oraz na temat zakresu zadań wykonywanych przez Gminne 
Centrum Informacji.  
Agata Lubowicka z Referatu Promocji i Kultury przedstawiła i omówiła część prezentacji 
dotyczącej działalności Referatu Promocji i Kultury. W trakcie swojego wystąpienia między 
innymi przedstawiła zakres działań kreatywnych, które realizowane są przez Referat 
Promocji i Kultury w odniesieniu do wszystkich działań, które wchodzą w zakres obowiązków 
referatu  tj. realizacja zdjęć i filmów dokumentujących inwestycje i wydarzenia, a także 
zmiany zachodzące w Gminie oraz tworzenie graficzne ofert sprzedaży mienia gminnego, 
podkreślając przy tym, iż pracownicy Referatu Promocji i Kultury realizują te zadania 
samodzielnie, między innymi przy użyciu drona, nie korzystając z firm zewnętrznych. 
Jednocześnie wraz z Pauliną Ludwiczak z Referatu Promocji i Kultury przedstawiła między 
innymi informację na temat realizacji zadań z zakresu opracowania dokumentacji, koncepcji 
i wdrożenia nowego programu Mosińskiej Karty Mieszkańca w tym pozyskiwania partnerów, 
promocji programu, a także przyjmowania wniosków i wydawania kart mieszkańcom. 
Następnie wraz z Jakubem Modrzyńskim z Referatu Promocji i Kultury przedstawiła między 
innymi informacje na temat innowacji i rozwiązań wprowadzonych przez Referat Promocji 
i Kultury, z których zaczęły korzystać inne samorządy oraz informację na temat działań 
związanych z dostępnością, a  także na temat osiągnięć pracownika Referatu Promocji 
i  Kultury w tym zakresie. Ponadto wraz z Kierownikiem Referatu Promocji i Kultury Karoliną 
Adamczyk–Piętą przedstawiła informacje na temat działań Referatu Promocji i Kultury 
w  zakresie konkursów i plebiscytów oraz osiągnięć referatu w tym zakresie. Kolejno wraz 
z  Jakubem Modrzyńskim z Referatu Promocji i Kultury przedstawiła informacje na temat 
administrowania i redagowania przez referat stron internetowych dotyczących działalności 
Gminy Mosina oraz na temat aplikacji mobilnych. Następnie wraz z Kierownikiem Referatu 
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Promocji i Kultury Karoliną Adamczyk– Piętą przedstawiła informacje na temat działań 
Referatu Promocji i Kultury dotyczących współpracy z partnerską Gminą Seelze.  
W trakcie tego wystąpienia, do posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 
dołączyła radna Wiesława Mania, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej 
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 8 jej członków. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk–Piętą przedstawiła i omówiła 
część prezentacji dotyczącą działalności Referatu Promocji i Kultury w zakresie współpracy 
z jednostkami organizacyjnymi i pomocniczymi, stowarzyszeniami i innymi podmiotami 
odnośnie organizacji wydarzeń, koncertów, wystaw, pokazów, a także współdziałania 
ze  społecznym ruchem kulturalnym, związkami twórczymi i innymi organizatorami życia 
kulturalnego, społecznego i sportowego w Gminie. 

Paulina Ludwiczak z Referatu Promocji i Kultury wraz z Kierownikiem ww. referatu Karoliną 
Adamczyk–Piętą oraz Agatą Lubowicką z Referatu Promocji i Kultury przedstawiła i omówiła 
część prezentacji dotyczącą działalności Referatu Promocji i Kultury w zakresie współpracy 
z  PLOTem oraz wspólnych akcji promujących Gminę prowadzonych z Powiatem Poznańskim. 
Następnie wraz z Agatą Lubowicką z Referatu Promocji i Kultury przedstawiła informacje na 
temat działań Referatu Promocji i Kultury w zakresie promowania potencjału, osiągnięć 
i  działań Gminy w kraju i za granicą, we współpracy z komórkami organizacyjnymi Urzędu 
Miejskiego w Mosinie oraz gminnymi jednostkami organizacyjnymi, a także na temat działań 
promujących walory turystyczne Gminy Mosina. 

Katarzyna Leszczyńska z Referatu Promocji i Kultury przedstawiła i omówiła część prezentacji 
dotyczącą działalności Referatu Promocji i Kultury w zakresie prowadzenia kampanii 
społecznych kształtujących pozytywny wizerunek Gminy, informując przy tym o kampaniach, 
które organizowane były przez referat w ostatnim okresie. W trakcie tej wypowiedzi Agata 
Lubowicka z Referatu Promocji i Kultury między innymi przedstawiła informacje na temat 
współpracy Referatu Promocji i Kultury z innymi referatami Urzędu Miejskiego w Mosinie 
odnośnie realizacji kampanii społecznych. Następnie Katarzyna Leszczyńska z Referatu 
Promocji i Kultury donosząc się do informacji zawartej w prezentacji dotyczącej realizowania 
i  koordynowania zadań w dziedzinie promocji turystycznej, kulturalnej, kultury fizycznej 
i  sportu, profilaktyki zdrowotnej oraz gospodarczej Gminy, między innymi przedstawiła 
informacje na temat projektu „Aktywna Trójka”, a także wskazała działania referatu 
związane z  wyznaczeniem trzech nowych tras rowerowych. Następnie przedstawiła 
informacje na temat działań Referatu Promocji i Kultury związanych z nadzorem i 
współorganizowaniem obchodów, świąt i rocznic państwowych oraz regionalnych, a także 
na  temat działań referatu wynikających ze współpracy z Referatem Zarządzania Projektami 
i  Funduszami Europejskimi w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych, których 
przedmiot zawiera działania o charakterze promocyjnym. Jednocześnie informując o 
działaniach związanych z  pozyskiwaniem funduszy europejskich przedstawiła informacje 
na  temat projektu dotyczącego cyklu filmowego "Mosina NATURAlnie piękne miejsce" 
oraz  projektu „Twoja Budka w Mieście”. Ponadto przedstawiła i omówiła część prezentacji 
dotyczącą działalności Referatu Promocji i  Kultury w zakresie współpracy referatu z redakcją 
Informatora Mosińskiego odnośnie składu i oprawy graficznej Informatora Mosińskiego. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk–Pięta między innymi wskazała, 
iż w dalszej części posiedzenia przy pomocy prezentacji przedstawione i omówione zostaną 
nowe zadania, które realizowane są przez referat, a które wcześniej wykonywane były 
między innymi przez inne referaty Urzędu Miejskiego w Mosinie. Następnie poinformowała, 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjMwuuX6tn3AhXFo4sKHSMUCxcQFnoECAQQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.mosina.pl%2Faktualnosci%2Fcykl-filmowy-mosina-naturalnie-piekne-miejsce&usg=AOvVaw1A1s53w5fcjXNRVwtyyOFh
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjMwuuX6tn3AhXFo4sKHSMUCxcQFnoECAQQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.mosina.pl%2Faktualnosci%2Fcykl-filmowy-mosina-naturalnie-piekne-miejsce&usg=AOvVaw1A1s53w5fcjXNRVwtyyOFh
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjMwuuX6tn3AhXFo4sKHSMUCxcQFnoECAQQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.mosina.pl%2Faktualnosci%2Fcykl-filmowy-mosina-naturalnie-piekne-miejsce&usg=AOvVaw1A1s53w5fcjXNRVwtyyOFh
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjMwuuX6tn3AhXFo4sKHSMUCxcQFnoECAQQAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.mosina.pl%2Faktualnosci%2Fcykl-filmowy-mosina-naturalnie-piekne-miejsce&usg=AOvVaw1A1s53w5fcjXNRVwtyyOFh
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iż jednym z  takich obszarów jest pożytek publiczny podkreślając przy tym między innymi, 
iż  temat ten omówiony został na  poprzednich posiedzeniach Komisji Oświaty, Spraw 
Społecznych i  Promocji. Jednocześnie wskazała na problemy związane z realizacją tego 
zadania, które wynikały między innymi z pandemii, a także poinformowała o innowacjach 
jakie wprowadzone zostały przez Referat Promocji i Kultury w celu realizacji tego zadania. 
Kolejno poinformowała, iż  następnym zadaniem, które zostało przeniesione do Referatu 
Promocji i Kultury jest zadanie związane z promocją profilaktyki ochrony zdrowia. 
Jednocześnie przedstawiła informację na temat działań podejmowanych przez Referat 
Promocji i Kultury w zakresie realizacji tego zadania oraz planów referatu w tym zakresie.  

Jakub Modrzyński z Referatu Promocji i Kultury przedstawił i omówił część prezentacji 
dotyczącą realizacji nowych zadań powierzonych referatowi z zakresu konsultacji 
społecznych jednostki samorządu terytorialnego, prowadzonych przy pomocy portalu 
do  konsultacji społecznych, informując przy tym o  funkcjonalności i możliwościach tego 
portalu. Następnie wskazał, iż w związku z trwającą pandemią, w ramach zadań Referatu 
Promocji i Kultury jest uczestnictwo w Sztabach Kryzysowych, informując przy tym jaki zakres 
działań w związku z obowiązującą pandemią spoczywa na referacie. Kolejno omawiając 
prezentację przedstawił informacje na temat działań Referatu Promocji i Kultury dotyczących 
monitorowania mediów oraz opracowywania komunikatów, analiz i sprawozdań z pracy ww. 
referatu. Ponadto poinformował o zadaniach wspierających pracę Urzędu Miejskiego w 
Mosinie realizowanych przez Referat Promocji i  Kultury, w tym o koordynowaniu nowych 
działań związanych z  dostępnością, przedstawiając przy tym zakres działań zrealizowanych 
w  Urzędzie Miejskim w Mosinie w celu zwiększenia dostępności. Jednocześnie między 
innymi poinformował o  audytach przeprowadzonych w  budynkach Urzędu Miejskiego 
w  Mosinie dotyczących dostępności oraz o pozyskaniu środków finansowych na ten cel i 
na  zakup specjalistycznego sprzętu. Ponadto między innymi odniósł się do przepisów prawa 
dotyczących dostępności oraz do obowiązków z nich wynikających. Jednocześnie zwrócił się 
z  prośbą o rozważenie możliwości zwiększenia środków finansowych w budżecie Gminy 
Mosina przeznaczonych na dostępność w celu opracowania dokumentu, który będzie 
zawierał standardy dostępności, uzasadniając przy tym potrzebę jego sporządzenia. 
Dodatkowo między innymi wskazał, iż  w  zakresie jego obowiązku jest również 
koordynowanie nowych działań związanych z  uruchomieniem Środowiskowego Domu 
Samopomocy. Jednocześnie  poinformował na  jakim etapie jest realizacja tej inwestycji 
oraz  wskazał jakie działania są  niezbędne do  realizacji w celu uruchomienia 
Środowiskowego Domu Samopomocy. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk–Pięta przedstawiła i omówiła 
część prezentacji dotyczącą działalności Gminnego Centrum Informacji oraz centr 
internetowych. W trakcie swojego wystąpienia między innymi wskazała na termin 
utworzenia Gminnego Centrum Informacji oraz centr internetowych. Następnie między 
innymi przedstawiła informacje dotyczące działalności Gminnego Centrum Informacji 
w  Mosinie oraz centr internetowych, przedstawiając przy tym zakres zrealizowanych zadań 
dotyczących: pośrednictwa pracy, obsługi interesantów, projektów szkoleniowych, które 
mają na celu aktywizację społeczności lokalnej w różnych zakresach, organizacji kursów, 
szkoleń, spotkań informacyjnych, konferencji, warsztatów, Targów Edukacji, dyżurów 
Zakładu Ubezpieczeń Społecznych, Urzędu Skarbowego oraz  Powiatowego Urzędu Pracy. 
Jednocześnie wskazała na zakres współpracy z fundacjami oraz Zakładem Doskonalenia 
Zawodowego w Poznaniu. Ponadto przedstawiła między innymi informację na temat 
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realizacji  zadań z zakresu informacji turystycznej, w tym organizacji i koordynacji pracy 
Punktu Informacji Turystycznej w Pałacu w  Rogalinie oraz dotyczących promocji Gminy. 
Następnie przedstawiła informacje na temat dalszych planów działania Referatu Promocji 
i  Kultury podsumowując przy tym omówioną prezentację.   

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję 
dotyczącą promocji, w trakcie której między innymi: Burmistrz Gminy Mosina Przemysław 
Mieloch wraz Kierownikiem Referatu Promocji i Kultury Karoliną Adamczyk–Piętą 
oraz  Jakubem Modrzyńskim z Referatu Promocji i Kultury udzielił odpowiedzi na pytania, 
które dotyczyły między innymi: wskazania, jaki jest strategiczny cel promocji Gminy Mosina 
oraz jak ten cel jest ewaluowany;  wskazania, jakie zyski Gmina Mosina osiąga dzięki 
promocji; wskazania w jaki sposób Gmina dokonuje weryfikacji skuteczności działań 
promocyjnych; wskazania, czy jest możliwość zasilenia przez pracowników Referatu Promocji 
i Kultury innych referatów Urzędu Miejskiego w Mosinie, w  których jest niedobór 
pracowników; wskazania, czy brana była pod uwagę rezygnacja z działań w zakresie 
obszarów promocji w celu zminimalizowania wydatków bieżących; wskazania z jakiego 
referatu zostały przeniesione zadania związane z promocją profilaktyki ochrony zdrowia; 
wskazania, w jakim zakresie wykonywane są zadania przez Referat Promocji i Kultury 
związane z aplikacją EcoHarmonogram oraz wskazania, kto wdrażał tę aplikację.  

W trakcie dyskusji Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch wskazał, iż przekaże 
odpowiedź na pytanie dotyczące wskazania, w jakiej wysokości koszty Referatu Promocji 
i  Kultury w zakresie gospodarowania odpadami są uwzględniane w budżecie Gminy Mosina. 

Udział w niej wzięli: radny Ziemowit Maląg, Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch, 
prowadzący obrady Roman Kolankiewicz, Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina 
Adamczyk–Pięta, Jakub Modrzyński z Referatu Promocji i Kultury.  

Mieszkaniec miasta Puszczykowo …………………….. odnosząc się do omówionej prezentacji 
oraz projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „Aleksandra Wańkowicza”, drodze 
wewnętrznej położonej w miejscowości Mosina, między innymi przedstawił swoje sugestie 
odnośnie możliwości promocji Gminy Mosiny. Jednocześnie między innymi wskazał, 
iż  zajmuje  się działalnością związaną z popularyzacją historii poprzez prowadzenie strony 
internetowej o  tej tematyce oraz przedstawił uzasadnienie złożenia wniosku w sprawie 
nadania nazwy ulicy „Aleksandra Wańkowicza”, drodze wewnętrznej położonej 
w  miejscowości Mosina, zlokalizowanej na Pożegowie. 

Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch podsumowując temat dotyczący promocji 
złożył podziękowania za całokształt działań Referatu Promocji i Kultury. 

Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy ulicy „Aleksandra Wańkowicza”, drodze wewnętrznej położonej 
w  miejscowości Mosina, który stanowi załącznik do protokołu.  

Komisja Oświaty Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję, 
w  trakcie której poruszono tematy: skutków nadania nazwy ulicy „Aleksandra Wańkowicza”, 
drodze wewnętrznej  w  odniesieniu do nieruchomości przy niej zlokalizowanych, które mają 
nadane punkty adresowe na ulicę Pożegowską oraz braku opinii ze strony mieszkańców tych 
nieruchomości w zakresie nadania tej nazwy; odrzucenia zaproponowanej nazwy przez 
Zarząd Osiedla Nr 6 w Mosinie; możliwości częściowego podzielenia drogi, której dotyczy 
omawiany projekt uchwały; potrzeby przeprowadzenia dyskusji i analizy w przedmiocie 
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nadania nazwy ulicy „Aleksandra Wańkowicza”, drodze wewnętrznej zlokalizowanej 
na  Pożegowie; obsługi komunikacyjnej nieruchomości  o numerze ewidencyjnym 232/4, 
obręb Mosina, na której zlokalizowany jest budynek szeregowy oraz potrzeby uregulowania 
tej kwestii przed nadaniem nazwy ulicy; możliwości udostępnienia radnym Rady Miejskiej 
w  Mosinie materiałów załączonych do  wniosku w sprawie nadania nazwy ulicy „Aleksandra 
Wańkowicza”, drodze wewnętrznej położonej w  miejscowości Mosina; dokładnego miejsca 
zamieszkania pułkownika Aleksandra Wańkowicza; konieczności wstrzymania procedury 
uchwałodawczej odnośnie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „Aleksandra 
Wańkowicza”, drodze wewnętrznej położonej w  miejscowości Mosina, do momentu 
uregulowania kwestii punktów adresowych oraz dojazdu do działki o nr ewidencyjnym 
232/4, obręb Mosina, a także uzgodnienia tej kwestii z Zarządem Osiedla Nr 6 w Mosinie; 
potrzeby upamiętnienia pułkownika Aleksandra Wańkowicza oraz  inicjatywy dotyczącej 
zamieszczenia na głazie przy Gliniankach tablic pamiątkowych opisujących historię tego 
miejsca oraz upamiętniających pułkownika Aleksandra Wańkowicza.  

W trakcie dyskusji Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości wraz 
z  Burmistrzem Gminy Mosina Przemysławem Mielochem udzieliła odpowiedzi na pytania 
dotyczące wskazania, czy Urząd Miejski w Mosinie zwracał się do  wspólnoty mieszkaniowej 
i  mieszkańców zamieszkujących nieruchomości zlokalizowane przy drodze, dla której 
proponuje się nadanie nazwy ulicy, o wyrażenie opinii w przedmiotowej sprawie; wskazania 
w  jaki sposób wyznaczona jest obsługa komunikacyjna do budynku szeregowego 
zlokalizowanego przy drodze, dla której proponuje się nadanie nazwy ulicy oraz wskazania, 
czy jest możliwość zablokowania wjazdu do tej nieruchomości od ulicy Pożegowskiej; 
wskazania, czy możliwe jest wydzielenie z działki o numerze ewidencyjnym 232/5, obręb 
Mosina drogi dojazdowej do budynku szeregowego zlokalizowanego na działce o numerze 
ewidencyjnym 232/4; wskazania, czy Burmistrz Gminy Mosina wycofa projekt uchwały  
w sprawie nadania nazwy ulicy „Aleksandra Wańkowicza”, drodze wewnętrznej położonej 
w  miejscowości Mosina, do momentu uregulowania kwestii punktów adresowych i dojazdu 
do działki o nr ewidencyjnym 232/4, obręb Mosina. 

Udział w niej wzięli: radny Dominik Michalak, Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji 

i  Nieruchomości, prowadzący obrady Roman Kolankiewicz, radna Wiesława Mania,  

Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch, radna Elżbieta Jarecka oraz mieszkaniec 

miasta Puszczykowo…………………. .  

Koordynator do spraw obsługi mediów Joanna Nowaczyk przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wydawania gazety samorządowej Informator Mosiński, 

informując przy tym między innymi, iż na poprzednim posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw 

Społecznych i  Promocji omówiony został temat odnoszący się do omawianego projektu 

uchwały. Jednocześnie uzasadniła zmiany zapisów wprowadzonych do prezentowanego 

projektu uchwały. Wyżej wymieniony projekt uchwały stanowi załącznik protokołu.  

Prowadzący obrady Roman Kolankiewicz poinformował, iż uzgodnił z Koordynatorem 

do  spraw obsługi mediów Joanną Nowaczyk, iż uwagi i sugestie dotyczące Informatora 

Mosińskiego przedstawione na poprzednim posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw Społecznych 

i Promocji zostaną uwzględnione i wprowadzone przy wydaniu kolejnego numeru 

czasopisma.  
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Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 7 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”– wniosek nr 1 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydawania gazety samorządowej Informator 

Mosiński. 

Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła projekt uchwały 

w  sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w  szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Mosina, na drugim etapie 

postępowania, który stanowi załącznik protokołu. 

Komisja Oświaty Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję, 

w  trakcie której poruszono między innymi tematy: ustalonego kryterium i jego wartości 

odnoszącego się  do  posiadania przez rodziców/opiekunów kandydata, Mosińskiej Karty 

Mieszkańca oraz  możliwości przeniesienia tych punktów do kryterium dotyczącego 

wskazania przez rodziców/opiekunów kandydata w deklaracji podatkowej jako miejsca 

odprowadzania podatku dochodowego Gminy Mosina lub do kryterium, którego nie ma 

w  katalogu w  omawianym projekcie uchwały, odnoszącego się do kwestii zameldowania 

w  Gminie Mosina. 

W trakcie dyskusji Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek udzieliła 

odpowiedzi na pytania dotyczące między innymi: wskazania, w jaki sposób są przydzielane 

punkty w przypadku gdy rodzice/opiekunowie kandydata rozliczają podatek wspólnie 

lub samotnie wychowują dziecko i podatek rozliczają indywidualnie.  

Udział w niej wzięli: radny Ziemowit Maląg, Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch, 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek, prowadzący obrady Roman 
Kolankiewicz oraz radna Wiesława Mania.  

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 

jednogłośnie, czyli 8 głosami „za”: wniosek nr 2 w sprawie dopisania do paragrafu nr 1 pkt 3 

„lub zameldowani w gminie Mosina" oraz wniosek nr 3 w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli 

i  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Mosina, 

na drugim etapie postępowania wraz z przyjętym wnioskiem. 

Następnie prowadzący obrady Roman Kolankiewicz wskazał, iż do Komisji Oświaty Spraw 
Społecznych i Promocji wpłynęło pismo dotyczące wynagrodzeń w administracji w 
placówkach oświatowych na terenie gminy Mosina. Jednocześnie zwrócił uwagę, iż temat 
dotyczący polityki wynagrodzeń administracji w szkolnictwie oraz wynagrodzeń niektórych 
jednostek organizacyjnych Gminy Mosina pragnie omówić na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji oraz Komisji Budżetu i Finansów.  

Komisja Oświaty Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję,  
w  trakcie której poruszono między innymi tematy: potrzeby zorganizowania wspólnego 
posiedzenia wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz Komisji Budżetu 
i Finansów w celu omówienia tematu dotyczącego polityki wynagrodzeń w administracji 
w  oświacie, w Mosińskim Ośrodku Kultury, w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Mosinie, 
w  Mosińskiej Bibliotece Publicznej, w Galerii Sztuki w Mosinie oraz w Ośrodku Pomocy 
Społecznej w  Mosinie; realizacji złożonych wniosków dotyczących możliwości 
funkcjonowania w gminie Centrum Usług Wspólnych jako jednostki budżetowej Gminy; 
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spotkania z  dyrektorami szkół, na którym poruszano problem związany z  wynagrodzeniami 
oraz braku odzwierciedlenia w budżecie Gminy Mosina przedstawionych potrzeb 
finansowych w dziale oświaty, a także obecnych problemów kadrowych z tego wynikających; 
potrzeby podjęcia działań w sprawie zmian w wynagrodzeniach w administracji oświatowej; 
możliwości wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Mosina oraz potrzeby przedstawienia 
przez Burmistrza Gminy Mosina konkretnych wniosków w sprawie zmian budżetowych 
w  dziale dotyczącym oświaty; braku ustalenia modelu wzrostu płac oraz potrzeby 
przygotowania stosownych materiałów na planowane posiedzenie. 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, prowadzący obrady Roman Kolankiewicz, 

Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch, Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna 

Balcerek-Kałek oraz radna Elżbieta Jarecka. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH I PROMOCJI: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
wydawania gazety samorządowej Informator Mosiński. 

2. Komisja wnioskuje o dopisanie do paragrafu nr 1 pkt 3 „lub zameldowani w gminie 
Mosina". 

3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 
rekrutacji do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Mosina, na drugim etapie postępowania wraz 
z  przyjętym wnioskiem. 

 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 21.40 
 
     protokołowała                                                                 przewodniczył  
 
  Anita Ćwiklińska                                                                                      Roman Kolankiewicz 
 

 

 


